
Lanaakse verenigingen betalen te veel voor drankenfactuur
De afgelopen maanden spraken verschillende verenigingen onze N-VA-mandatarissen aan over de drankenfactuur bij het  
gebruik van een gemeentelijke accommodatie. En het is duidelijk, de Lanaakse verenigingen moeten te veel betalen voor  
de drankenfactuur.

Koolzuurgas
Per vat bier wordt voor 8,50 euro aan koolzuurgas geteld.  
Navraag leert ons dat een grote fles koolzuurgas van tien kilo 
dertig euro kost. Wist u dat men daarmee twintig vaten kan 
aftappen? De winst bedraagt dus 140 euro per fles.

Wilt u als vereniging veertig tonnen aftappen op uw activiteit?  
Dan betaalt u dus 340 euro enkel en alleen voor koolzuurgas.  
En dat terwijl de feitelijke kost maar zestig euro is.

Retourkost
Ook wordt er al geruime tijd een retourkost geteld voor  
de gebruikers van de zalen. Als meer dan tien procent van  
de bestelde drank voor retour genomen moet worden, telt  
men daarvoor tien procent sleepkosten. 

Die kost wordt ook aangerekend tijdens het wekelijkse kienen in 

Smeermaas. Dat is nog frappanter, aangezien de dranken- 
handelaar zelf beslist hoeveel drank er neergezet wordt.

Glazen
Verenigingen moeten een euro per kapot glas betalen, terwijl  
de gemeente en de drankenhandelaar die gratis van de brouwerij 
krijgen.

Schaf de drankenfactuur af
Tijdens de gemeenteraad van mei vroeg gemeenteraadslid Boris 
Mechels aan het gemeentebestuur om die 
schandalige praktijken af te schaffen en 
om opnieuw met de drankenhandelaar 
samen te zitten om duidelijke afspraken 
te maken. Dit keer in het voordeel van de 
verenigingen. Want uiteindelijk zijn zij 
de motor van onze samenleving.

Fietsherstelpunten na een jaar al in erbarmelijke staat
Het gemeentebestuur kondigde eind april 2022 met veel trots drie fietsvlonders met herstelpunten aan in Gellik, Lanaken en 
Rekem. In totaal kostten die 3.600 euro. Amper een jaar later zijn die herstelpunten al in een erbarmelijke staat. Het materiaal is 
verroest, sommige stukken zijn verdwenen en de bovenkant van de pomp ontbreekt op het Kerkplein in Gellik. Waarom worden 
die fietsvlonders niet beter onderhouden?

N-VA Lanaken vraagt actie
Nu het toeristische seizoen in volle gang is en 
bezoekers de fietspunten dagelijks gebruiken, 
is dat geen reclame voor onze fietsgemeente. 
N-VA Lanaken haalde het punt aan tijdens  
de gemeenteraad van juni en hoopt dat er 
dringend actie ondernomen wordt. 

Uit het antwoord van de gemeente blijkt dat  
er geen onderhoud voorzien was voor de  
fietsherstelpunten. Men bekijkt nu met  
de technische dienst of er een structurele 
controle uitgevoerd kan worden. Waarom worden de fietsherstelpunten niet beter onderhouden?
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Wat doet Groen met uw centen in Lanaken?
De afgelopen jaren zat meerderheidspartij Groen zeker niet stil in onze gemeente. Honderdduizenden euro’s werden geïnves-
teerd in bosjes en oversteekplaatsen voor dieren. Ook de N-VA vindt natuur en dierenwelzijn belangrijk. Maar waar liggen de 
prioriteiten van het huidige gemeentebestuur? Terwijl honderden mensen met moeite hun afval- en energiefactuur kunnen 
betalen, investeert de meerderheid (Open Vld, Vooruit en Groen) liever in wonderbosjes en herpetotunnels.

300.000 euro voor voedselbos 
op oude terreinen LVV

Men hoopt dat er binnen een twintigtal 
jaar volop gebruikgemaakt kan worden 
van dit bos. Ondertussen overwoekert 
onkruid de pas geplante bomen en 
struiken al.

23.000 euro voor de inrichting 
van een stuk natuur voor de 
bedreigde kamsalamander

Het gaat om een natuurverbinding om 
het dier optimale kansen te geven in  
de omgeving. Er werden extra poelen 
gegraven en haagkanten geplant.

20.000 euro voor de aanleg van een 
educatief wonderbosje achter de 
basisschool in Gellik eind vorig jaar

Tot op heden heeft nog geen enkele leerkracht 
of geen enkel kind gebruikgemaakt van het 
stukje groen. Wat het nog erger maakt, is dat 
dit bos inmiddels een oerwoud van onkruid 
is. De pas aangeplante boompjes zijn onder-
tussen in kritieke staat.

1,3 miljoen euro voor de herinrichting 
van de Daalbroekstraat in Rekem

Daar kwamen diverse wegversmallingen en 
twee herpetotunnels bij voor overstekende 
reptielen en amfibieën. Een trajectcontrole 
was veel effectiever en goedkoper!

N-VA Lanaken wil dierenleed een halt toeroepen
In Lanaken streeft de N-VA naar een diervriendelijke gemeente. Er kan op dat vlak nog veel beter opgetreden en gecom- 
municeerd worden. Wie dierenleed opmerkt, weet vaak niet wie te contacteren. Daarom stelt de N-VA-fractie 
voor om iemand met kennis van zake aan te stellen als een soort van dierenpolitie, als stap in de goede richting.

Er komen nog te vaak en te veel meldingen binnen van dieren die door het te lakse optreden een wreed einde  
kennen. Door strenger en kordater te zijn, kan veel dierenleed bespaard worden. Gemeenteraadslid Noëlla Vanaubel 
kaartte dat tijdens verschillende zittingen aan. Jammer genoeg nog steeds zonder resultaat.

Festa Italiana
Zaterdag 16 september
Om 19 uur

In OC Berenhof in Veldwezelt

Bent u lid van de N-VA? Kom dan zeker naar ons Italiaans 
feest. Voor slechts tien euro per persoon geniet u van een 
heerlijk Italiaans buffet, drank inbegrepen. Heeft u kinderen 
jonger dan twaalf jaar? Zij eten gratis. Bovendien kan u  
die avond vragen stellen aan gemeenteraadsleden Piet  
van Berkel, Boris Mechels en Noëlla Van Aubel. Tot dan!

lanaken@n-va.be



Kakafonie aan vrijwilligersvergoedingen
Weet u hoe de gemeente Lanaken een onderscheid maakt bij het uitbetalen van vrijwilligersvergoedingen? Nee?  
Lees dan snel verder.

Momenteel zijn er vrijwilligers die: 

    een volledige jaarvergoeding krijgen: ongeveer 1.600 euro  
per jaar (onbelast).

    betaald worden per activiteit: diverse bedragen.

    met de auto van het OCMW rijden voor de mobiele centrale:  
geen vergoeding.

    met de eigen wagen rijden voor de mobiele centrale:  
0,40 euro per kilometer.

    met de bezemwagens wandelaars of fietsers tijdens avondfiets-
tochten begeleiden: geen vergoeding.

    helpen bij gemeentelijke activiteiten: een bon om iets te eten en 
twee drankbonnen.

Vrijwilligers zijn erg belangrijk in onze samenleving. 
Zij moeten correct vergoed worden.

Infoborden Oud-Rekem 
Lokale bedrijven overgeslagen
In 2022 plaatste de gemeente Lanaken (dienst Toerisme) zestien nieuwe infoborden over de geschiedenis van oud-Rekem.  
De kostprijs? 44.768 euro. N-VA Lanaken stelde zich daarbij vragen.

Waarom stelde N-VA Lanaken zich vragen bij de nieuwe infoborden?
Geen enkel staalconstructiebedrijf van Lanaken werd aangeschreven voor een prijsofferte. We hebben nochtans minstens twaalf 
staalconstructiebedrijven. In de plaats daarvan ging de dienst Toerisme zelfs naar Arnhem om de infoborden te bestellen.

Waren de bedrijven in Lanaken misschien te duur?
N-VA Lanaken deed een rondvraag bij een aantal Lanaakse metaalconstructiebedrijven. Hun prijs? Bijna de helft van de kostprijs  
die betaald is. En neen, ze waren niet op de hoogte van de huidige prijs. 

Is lokaal kopen nodig?
De huidige gemeenteraad spoort u aan om lokaal te kopen. Herinnert u zich nog het laatste initiatief dat hij nam voor bepaalde  
bedrijven en hun werknemers? Toch geeft hij zelf niet het goede voorbeeld: onze eigen bedrijven worden overgeslagen.

N-VA Lanaken vraagt korting op afvalfactuur voor eenpersoonsgezinnen
Enkele weken geleden kreeg u de jaarlijkse afvalfactuur van Limburg.net in de bus. U weet dat de gemeente voor  
eenpersoonsgezinnen met verhoogde tegemoetkoming een korting op die factuur voorziet. N-VA Lanaken vraagt om  
alle eenpersoonsgezinnen die korting toe te kennen.

Jaarlijkse afvalfactuur per gezinstype: de vervuiler betaalt, maar de verhouding is onredelijk!

142,70 euro
Al verschillende keren hebben wij de meerderheid (Open Vld, Vooruit en Groen) gevraagd om de korting aan alle eenpersoonsgezinnen te 
geven. Maar ons voorstel werd steeds weggelachen. In andere steden kan het nochtans wel. Wist u dat in Bilzen ieder huishouden een korting 
van dertig euro op de afvalfactuur krijgt? In Pelt krijgt ieder gezin iets meer dan 37 euro korting. En als een gezinslid recht heeft op verhoogde  
tegemoetkoming, dan gaat er nog eens veertig euro van af.

Eenpersoonsgezin

153,50 euro

Tweepersoonsgezin Driepersoonsgezin Vierpersoonsgezin

158,90 euro 164,30 euro

www.n-va.be/lanaken



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO
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